
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 192
van PETER VAN ROMPUY
datum: 20 december 2019

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

‘De Blik van Bruegel’ Dilbeek  -  Evaluatie

Via verschillende kanalen vernam ik dat de openluchtexpo “De Blik van Bruegel” in 
Dilbeek veel minder bezoekers heeft gehad dan de organisatie verwachtte. In de 
beleidsnota Vlaamse Rand wordt echter gesteld dat er verder gebouwd zal worden aan 
de hefboomprojecten die Toerisme Vlaanderen heeft opgezet, zoals het 
landschapsproject met Bruegel in Dilbeek.

1. Welke evaluatie is er al gebeurd? Hoe analyseert de minister deze evaluatie?

2. Op welke wijze zal op dit hefboomproject verder worden gewerkt?

3. Op welke wijze zijn ook andere actoren (bijvoorbeeld provincie Vlaams-Brabant, 
Toerisme Vlaanderen) hierbij betrokken?

4. Welke stappen worden er concreet ondernomen om het bezoekersaantal te 
vergroten?

5. Welke budgetten worden er voor dit project vrijgemaakt binnen de 
meerjarenbegroting? Graag een duidelijk overzicht op een eventuele tijdlijn.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (192), Zuhal Demir (217).



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 192 van 20 december 2019
van PETER VAN ROMPUY

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


